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Tisztelettel :

írásbeli kérdés

„Mikor lesz küllemében is vonzó középiskolája Úifehértónak?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kíváp_ok benyújtani Dr . Magyar Bálint oktatási miniszterhez .
A kérdésre a választ irásb_an kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Újfehértó városa 14 ezer lelket számláló kisváros két megyeszékhely, Debrecen és Nyíregyháza
között.
Az elmúlt években két sikeres céltámogatási pályázat következtében a városban biztosítottá vált, hogy
valamennyi általános iskolai tanuló XXI . Századi körülmények között tanulhasson . Éles különbség
tapasztalható viszont az alapfokú és középfokú képzés elhelyezésének körülményei között, amiről a
tárca politikai államtitkára az egyik új általános iskolai épület átadásakor Újfehértón járva
nleggyőzódhetett.

A helyi Bajcsy-Zsilinszky Endre Gimnázium és Szakképző Iskola a hatvanas évek közepén, az akkori
kor építészeti „stílusában" megépített létesítményben működik . Az épületen azóta seirunilyen
felújítási munkát nem végeztek, a nyílászárók korszerűtlenek, az osztálytermekben a burkolatok
kopottak. A nyolc osztályosra tervezett középiskolában mára az induló 9 . osztályok száma is 5-6-ra
növekedett, tároló helyiségekből, szolgálati lakásokból, korábbi kollégiumi szobákból kellett
ideiglenes tantermeket kialakítani. Bar a középiskola szakmai munkája kiemelkedő, nagyon sok
gyermek az elhelyezés körülményeit látva választ inkább más középfokú intézményt .

A város több éven keresztül nyújtott be címzett támogatási igényt az objektum korszerűsítésére és
WN*6sére, legutóbb az említett alkalommal kaptak biztatást Szabados Tamás államtitkár úrtól,
azonban a pozitív döntés tavaly is elmaradt .

Tisztelettel kérdezem -Miniszter Urat, hogyan látja Újfehértó esélyeit az idei támogatási körben?
Elismeri-e a Minisztérium, illetve a Kormány a 14 ezres kisváros diákjainak jogos igényét, hogy
ók is XXI. Századi körülmény_ ek között szeretnének tanulni? Mikor lesz küllemében is vonzó
középiskolája lJifehértónak?
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